

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix – Travail – Patrie
=====

MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR
=====

SECRETARIAT GENERAL
=====

DIRECTION DES ACCREDITATIONS UNIVERSITAIRES ET DE LA QUALITE
=====

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – Fatherland
=====

MINISTRY OF HIGHER EDUCATION
=====

SECRETARIAT GENERAL
=====

DEPARTMENT OF UNIVERSITY ACCREDITATIONS AND QUALITY
=====

COMMUNIQUE N° 20100555 /MINESUP/SG/DAUQ/SDEAC DU _____
PRESS RELEASE N° _____ OF _____

09 DEC 2020

Portant admission sur titre au cycle des Masters en Relations Internationales, à l'Institut des Relations Internationales du Cameroun (IRIC) de l'Université de Yaoundé II, au titre de l'année académique 2020-2021.

Admission on the basis of recommendation in the Masters programme in International Relations, in the International Relations Institute of Cameroon (IRIC) of the University of Yaounde II for the 2020-2021 academic year.

LE MINISTRE D'ETAT, MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR COMMUNIQUE :
THE MINISTER OF STATE, MINISTER OF HIGHER EDUCATION ANNOUNCES:

Sont déclarés admis sur titre au cycle des Masters en Relations Internationales, à l'Institut des Relations Internationales du Cameroun (IRIC) de l'Université de Yaoundé II au titre de l'année académique 2020-2021, les Agents du Ministère des Affaires Etrangères, de la Coopération et des Congolais de l'Etranger dont les noms suivent. Il s'agit de:

Are declared admitted on recommendation in the Masters programme in International Relations, in the International Relations Institute of Cameroon (IRIC) of the University of Yaounde II for the 2020-2021 academic year, State agents of the Ministry of Foreign Affairs, Cooperation and Congolese Abroad whose names follow. They are:

**FILIERE CONTENTIEUX INTERNATIONAL
INTERNATIONAL DISPUTES PROGRAMME**

- KABIKISSA DELLA Chandra
- ELENGA Olga Rachel Florina

**FILIERE INTEGRATION REGIONALE ET MANAGEMENT DES INSTITUTIONS COMMUNAUTAIRES
REGIONAL INTEGRATION AND MANAGEMENT OF COMMUNITY INSTITUTIONS PROGRAMME**

- EHOULA Ernest
- NSAKOU Vivian Guinlène

**FILIERE COOPERATION INTERNATIONALE, ACTION HUMANITAIRE ET DEVELOPPEMENT DURABLE
INTERNATIONAL COOPERATION, HUMANITARIAN ACTION AND SUSTAINABLE DEVELOPMENT
PROGRAMME**

- KINOUBANI MBALOUA Jack Elie
- INGARA MADJINOUG Peggy

**FILIERE DIVERSITE CULTURELLE, PAIX ET COOPERATION INTERNATIONALE
CULTURAL DIVERSITY, PEACE AND INTERNATIONAL COOPERATION PROGRAMME**

- BAYAKAMBA Principe Dav

Les intéressés sont invités à se présenter à la Scolarité de l'Institut des Relations Internationales du Cameroun (IRIC) pour les modalités d'inscription.

The above-mentioned persons are requested to report to the section of admissions of the International Relations Institute of Cameroon (IRIC) for registration modalities.

LE MINISTRE D'ETAT, MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR
MINISTER OF STATE, MINISTER OF HIGHER EDUCATION



Jacques FAME NDONGO